
VOOR HET LAATSTE NIEUWS: LEIDSCHDAGBLAD.NL TIPS EN REACTIES: REDACTIE@LEIDSCHDAGBLAD.NL ZATERDAG 16 DECEMBER 2023 

SPORTAccoMMODATIE Hockeyclub samen met korfballers Sporting Trigon en het Zoete Land 

Extra veld voor Roomburg 
... 

Hockeyclub Roomburg 
krijgt zijn lang verwach 
te vierde kunstgrasveld. 
Niet in het Roomburger 
park, zeals ze graag ge 
wild had, maar een stuk 
je verderop bij de Crone 
stei nkade, waar ook korf 
balvereniging Sporting 
Trigon is gevestigd. 

Gertjan van Geen 
g.van.geen@mediahu~_nl 

Leiden ■ Oat staat in een brief van 
wethouder Fleur Spijker (D66, 
sport} aan de. gemeenteraad. Het 
complex aan de Cronesteinkade 
wordt opnieuw ingedeeld. Ook 
stadstuinderij Het Zoete Land en 
BSO 't Kasteel maken gebruik van 
het stuk grond tussen de Zoeter 
woudsesingel en de Lorentzkade. 
Roomburg gaat een veld delen met 
de korfballers. Het kunstgras dater 
komt te liggen, is voor beide sporten 
geschikt, 
De gemeente voerde bet afgelo 

pen jaar verkennende gesprekken 
met de vier partijen. 'De conclusie is 
dat herinrichring van het terrein 
voor alle partijen gunstig kan uit 
pakken. Het Zoete Land kan een 
aanzienlijke uitbreiding van het 
areaal voor de stadstuinderij tege 
moet zien en daarmee kan hun 
wachtlijst worden verkort'. Spijker 
wil een multifunctionele accommo 
datie laten bouwen, die door meer- 

Stadstuinderij Het Zoete Land en de velden van Sporting Trigon. 

dere partijen - ook omwonenden - 
gebruikt kan worden. Ook wil ze 
verbinding met het Singelpark tot 
stand brengen. 
Waar Sporting Trigon in leden 

aantal daalt- er zijn nog slechts drie 
seniorenteams - kampt HC Room 
burg al jaren met capaciteitsproble 
men en zit ze te springen om een ex 
tra veld. Het had daarbij een deel 
van het Roomburgerpark op het 
oog. De gemeente ha~ de 'tekenin- 

gen al zo'n beerje af toen bet verzet 
uir de buurt toenam. Het leidde in 
het eerste kwartaal van 2021 tot een 
stadsbreed referendum, dat met 
overmacht door de tegenstanders 
van het kunstgras werd gewonnen. 
De gemeenteraad respecteerde die 
uitslag, waardoor Roomburg in de 
wachtkamer moest. · 
In de tussentijd kwam de optie op 

tafel om de naastgelegen tennisclub 
Roomburg naar de plek van Spor- 
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ting Trigon te verplaatsen, zodat de 
gravelbanen ingeruild konden wor 
den voor het vierde kunstgrasveld, 
Ook dat plan stuitte op veel verzer - 
weer zou er te veel groen verloren 
gaan in het park. Bovendien kwam 
het Zoete Land dan klem te zitten, 
terwijl het een sleutelpositie heeft 
in de ecologische verbinding van het 
Singelpark naar het buitengebied. 
Roomburg-voorzitter Bas Pieter 

sen is opgetogen. ,,Het is nog even 

'' Herinrichting 
van het terrein 
kan voor alle 

partijen gunstig 
uitpakken 

afwachten tot het definitief is, want 
de buurt heeft er nog wat over te 
zeggen, maar na meer dan twintig 
jaar wachten, kunnen we eindelijk 
meer mensen toelaten." 
De stadstuinderij kan door de her 

indeling ook uitbreiden, maar veel 
gaat dat niet opleveren, denkt coor 
dinator Jessica Zwartjes, Het Zoete 
Land heeft op dit moment ongeveer 
een derde hectare tot zijn beschik 
king en 150 oogstdeelnemers. De 
wachtliist is lang en de uitbreiding 
is lang niet groot genoeg om straks 
iedereen de kans te geven wekelijks 
groente en fruit te laten oogsten. 
,,Een druppel op een gloeiende 
plaat", noemt Zwartjes het. ,,Mis 
schien dat er een tiende van de 
wachtlijst af kan." Maar: ,,De oude 
belofte aan de hockeyers moest in 
gelost worden." 

Voordat het definitieve plan naar 
de gemeenteraad gaat ter goedkeu 
ring, komt er nog een uitgebreid 
participatietraject met de buurr, 
Spijker: 'De wensen van alle partij 
en, samen met de nodige onderzoe 
ken, moeten uiteindelijk leiden tot 
een definitief plan'. 


